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Ing. Gore: 
Na komisii finančnej 8.6.2016 bola prejednávaná žiadosť Cirkevnej základnej školy sv. Juraja 
na Ul. Gorkého možnosti zapojiť sa do eurofondov z Operačného programu životné prostredie 
na znižovanie energetickej náročnosti budov. Išlo by o rekonštrukciu ZŠ na Ulici Gorkého 
v objeme asi 1 mil. eur. Názor prítomnej zástupkyne vedenia mesta bol taký, že nepodporuje 
tento zámer s tým, že sa chcú uchádzať, mesto sa chce uchádzať o prostriedky pre materské 
škôlky. Komisia finančná odporučila, aby sa rokovalo s košickou eparchiou, aby sa zosúladili 
potreby aj zriaďovateľa základnej školy, aj potreby mesta. Chcem sa spýtať, aký je výsledok 
jednak rokovaní a v akej fáze sú prípravy na čerpanie týchto prostriedkov pre cirkevnú 
základnú školu. 
 
PhDr. Čižmár: 
K tej druhej časti otázky, rokovania prebehli, zástupca, myslím tým zriaďovateľa cirkevnej 
základnej školy prezentoval to, že sa momentálne budú snažiť pripraviť projektovú 
dokumentáciu tak, aby bola potom pri prejednávaní na komisii finančnej, prípadne poslancom 
mestského zastupiteľstva dostatočne zodpovedaná. To znamená, aby boli uvedené jasné čísla 
a rozsah tejto rekonštrukcie. To je vlastne ich akási úloha, ktorú si oni  dali. Čo sa týka výzvy 
samotnej a sumy v akom rozsahu táto rekonštrukcia bude o tom nás ešte zriaďovateľ 
neinformoval, čo zrejme vyplýva z toho, že výsledkom bude alebo tieto informácie bude 
možné podať až po príprave projektovej dokumentácie. 
 
Mgr. Mokáňová: 
Ja len chcem uviesť na pravú mieru. Nebolo to celkom tak pán inžinier Gore ako hovoríte. Ja 
som hovorila, že priorita vedenia mesta sú materské školy, ktoré sú v zriaďovateľskej 
pôsobnosti mesta. Je to trošku iné ako ste povedali vy.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ  
Dňa: 19.9.2016 
 
 
 
 


